

## 商人独赢 BUSINESSMAN WINS JACKPOT WORTH PROPERTY OF THE PROPERTY

积宝奖金







## 中奖彩票 / WINNING TICKET

一名来自吉隆坡的幸运商人于2012年8月18日(周六) 市中无敌多多 六合彩(6/52)积宝首案、开心抱走RM4,238,108,20巨奖! 让人排津 乐道的是 他的中奖号级组合 — 17, 18, 21, 22, 36, 45是源自某多 多博彩销售站柜台前摆卖的一张"电脑幸运选字"彩票。

他在第一眼发现这组号码后即深深被它吸引,旋即下注该组号码。 并在接下来的数周不间断地重复投注该组号码。皇天不负有心人。 这位多多博彩的忠实顾客终于独赢RM4,238,108.20巨奖!

他是在多多博彩网站上获知这项天大好消息,更因难掩兴奋之情 而彻夜未眠。他说,这是他有生以来高得量大份的奖金。尽管他在 嘉奖后还未有任何大计,不过他会保留部分奖金作为孩子们的教 育经费及行誓。

A lucky businessman from Kuala Lumpur struck gold when he won the Mega Toto 6/52 Jackpot 1 of RM4,238,108.20 on Saturday 18 August 2012. His winning set of numbers = 17, 18, 21, 22, 36 & 49 was derived from a Lucky Pick ticket displayed at a Sports Toto outlet's sales counter.

He was attracted to the set of numbers at first sight an pensistently bet on the same set of numbers for a few consecutive weeks. His loyalty for Sports Toto's games finally paid off as he became the sole winner of the massive jackpot totaling RN4/238,108.20!

He could hardly sleep a wink that night after he found out hi winnings from Sports Toto's website. He said that was th largest prize he had ever won. While he has no immediate pla for his money, he decided to put aside part of the winnings for his childrans adjusting and donate some to charity.











## 幸运商人事狭 RM 4,238,108.20

一名来自吉隆坡的商人在幸运之神的眷顾之下,于2012年8月18日,第3747/12 开彩期,以 "17、18、21、22、36 及 45"击中无敌多多六合彩 (6/52)首奖,独赢RM4,238,108.20积宝奖金。

这名幸运儿的中奖号码组合是源自一张他早前下注的"电脑幸运选字"彩票。他再次投注这彩票的号码组合,从而让他赢得积宝奖金。

多多博彩, 追之也!



## BUSINESSMAN BRINGS HOME RM 4,238,108.20

A lucky businessman from Kuala Lumpur won Mega Toto 6/52 jackpot of RM4,238,108.20 when his set of numbers '17, 18, 21, 22, 36 & 45' was drawn as the first prize winning numbers on Saturday, 18 August 2012 (Draw No. 3747/12).

His set of winning numbers was derived from a Lucky Pick ticket he previously bought. He punted on the same set of numbers to win the jackpot!

<u>Sports Toto, Go For It!</u>









